



编号 : ED(SC)5A/19/04
日期 : 2019年4月3日
敬致 : 全体会员

征求捐助隆雪中总教育基金

本会教育基金自 1983 年以来，每年不间断地为吉隆坡及雪兰莪一带的家境贫困学子提供中学助学金、大专助学金及大专贷学金的资助，不论种族和宗教，旨在帮助他们安心学习，顺利完成学业，以便将来学以致用，为社会、国家作出贡献。

中学助学金每年资助约百多位来自独中和国民型中学的学生，初中生每名可获 RM450，高中生则可获 RM700。

而大专助学金在这 36 年来，共发放了 RM2,178,500 予 1,680 名学生，每名学生每年可获不超过 RM3,000 的资助；而大专贷学金从 1995 年设立至今，一共批准贷学金 RM2,591,650，资助了 188 名大专生，在本地及海外大专学府就读及完成学业。

秉持着资助更多穷苦学生的使命，本会特此致函诚邀会员商家慷慨捐助本会教育基金，借此平台履行企业社会责任，共同为教育慈善事业贡献力量。凡捐助本会教育基金者，可享有在 1967 年所得税法令第 44 (6) 条例下豁免所得税 (信号: LHDN.01/35/42/51/179-6.2737)，行善做公益之余，又可节税。

善款数额悉随尊便，多少不拘。若捐款超过 3 万令吉或以上的会员商家，本会将采取“冠名捐助”的形式，即该笔助学金将以该会员商家的个人或公司名称命名，由本会分配特定名额，颁予受惠学生。

有意捐助的会员商家，敬请填妥捐款表格，并于 2019 年 6 月 15 日前将划线支票呈至本会秘书处，或直接将善款汇入本会教育基金户头，详情如下：

支票抬头 / 教育基金账户名字	KLSCCCI - Scholarship Fund
教育基金银行账号	Public Bank Berhad 3090351232

汇款 / 转账单据 (Bank in slip) 请务必电邮至 chowsf@chinesechamber.org.my，以便发出正式收据。任何询问，请联络本会秘书处赵雪芬，电话：03-42532135；传真：03-42532520；电邮：chowsf@chinesechamber.org.my。谢谢！

主任
文教组

蔡元禄

副主任

拿督陈际春

谨启





Ref No. : ED(SC)5A/19/04
Date : 3rd April 2019
To : All Members

Appeal for Donation to KLSCCCI Scholarship Fund

Since the establishment of KLSCCCI Scholarship Fund in 1983, KLSCCCI has offered financial aid to needy students from secondary schools, universities and colleges, technical and vocational training institutes, irrespective of races and religions, in order to assist them to pursue their education.

KLSCCCI's Secondary Scholarship is distributed to around 100 students from independent high schools and SMJKs every year, with allocation of RM450 for a junior high school student and RM700 for a senior high school student.

The University/College Scholarship has disbursed with an aggregate value of RM2,178,500 over the past 36 years to a total of 1,680 students. Each recipient will be awarded an amount of not exceeding RM3,000 per academic year.

KLSCCCI University/College Education Loan Fund since its inception in 1995, has approved and disbursed loans totalling RM2,591,650, financing 188 needy and deserving students for higher education in local and overseas institutions.

Adhering to the mission of helping more needy students to complete their education, we would like to seek your kind support by donating to the KLSCCCI Scholarship Fund, as one of the platform for your company to practice CSR (Corporate Social Responsibility), contributing to education in our country. In addition, donation to KLSCCCI Scholarship Fund is exempted from Income Tax under Section 44(6), Income Tax Act 1967 (reference number: LHDN.01/35/42/51/179-6.2737).

We would appreciate any amount of donation. For those who donate RM30,000 or above, we would adopt the individual or company name as the title of the specific sponsorship, when disbursing the scholarship to the recipients, as a reciprocation for your generosity.

Interested members may fill in the donation form, and make the contribution by 15th June 2019. Kindly issue crossed cheque or direct transfer via online banking / ATM. Details is as below:

Cheque Payable to OR A/C Name	KLSCCCI - Scholarship Fund
A/C No. and Bank	Public Bank Berhad 3090351232

Please email your bank-in-slip or transaction slip as well as the donation form to chowsf@chinesechamber.org.my for the issuance of tax-exempt receipt. For further information, please contact Ms. Chow S.F. of the Secretariat at Tel: 03-4253 2135; Fax: 03-4253 2520; E-mail: chowsf@chinesechamber.org.my.

Thank you.

Yours truly,
Mr. Chua Ngeun Lok
Chairman of Culture and Education Committee
Dato' Tan Chee Chuan
Deputy Chairman of Culture and Education Committee

